

2013 興大國際文化週

2013 NCHU International Culture Week

※目的/Purpose :

This activity is provided for NCHU students & staffs for understanding and knowing different cultures in different countries and making them more internationalize.
為增進本地教職員工生國際觀、認識各國文化，為與會者提供不同觀點。

※活動 Activities :

The plaza which is in front of the Student Center – 12:00PM~12:30PM, April 22

4月22日 1樓廣場 中午 12:00~12:30

Opening Ceremony will be held at 22nd of April. We have performance.
4月22日為國際文化週開幕儀式，現場有學生表演。

Room 201-12:00~13:00, April 23-24

4月23-24日 2樓201室 中午 12:00~13:00

1. Interesting small games to catch your attraction. We will give you a small card to collect all the stamps at least 4-5 game stations. After the game, you can get a small gift.
每場次將由 4-5 國家同時以主持人的方式，利用遊戲讓與會者輪動。在簽到台會分發一張設計精美的卡片，每闖一關，則蓋章。蓋章完畢，可在分發小禮物處獲驚喜紀念品（如資料夾、筆、書籤等等）
2. Movie showing.
影片欣賞
3. Culture exhibition about countries.
展覽
4. All-English environment.
全程將以英文進行，創造國際化環境
5. Buffet provided.
現場提供餐點

Room 101-12:00~18:00, April 22-24

4月22-24日 1樓101室 中午 12:00~18:00

1. Culture exhibition about countries.
文物展覽
2. Exotic foods Stalls 異國美食風味攤

Welcome everyone to participate!
歡迎蒞臨！

主辦單位 / Organized by
僑生聯誼會 Overseas Chinese Students Association
外籍學生事務組 Division of Foreign Student Affairs, OIA
僑輔室 Division of Overseas Chinese Students Affairs